
Referat Styremøtet oktober 2024. på Seivall 

 

Tiltede: Morten, Ole Øyvind, Bård, Espen, Julia 

Forfall: Nina, Pål, Ole Martin, Nils Petter 

Referat fra gruppene: 

 Sak ??/24 Økonomi / Forslag 

- Diskusjon rundt å forlange dugnadsplikt – Forslag til Årsmøte? 

- Øke medlemskontigent med 30%. Ikke øke kontingent for Junior - Forslag til Årsmøte 

- Viktig å få på plass Ankeret. Styret må jobbe videre med den saken. 

- Trang økonomi, Styret må sette av vedlikeholdspost ril brygga. 

- Skal Seivall skal leies ut til arrangementer i regi av seilforeningen må det settes opp 

budsjett for arrangementet som viser eventuelle kostnader og hvor mye foreningen sitter 

igjen med av inntekter. 

- Bryggekomiteen må utføre og dokumentere årlige kontroller av bryggeanlegget. Kontroll 

utføres også etter kraftig uvær. Espen sjekker med Telebryggen om de har et skjema som 

kan brukes. 

- Foreningen ligger an til et underskudd på kr. 187 000 for 2024. Da er kr. 375 000 for 

tilkobling til Ormerfjodens VA betalt. 

Sak 30/24  

- Utsettes til total oversikt over økonomi er ferdig. Hva gjenstår av avsatt midler til 

jollegruppa, Hva kan vi sponse med for inneværende år (2024) 

 

Sak 31/24  

- Sponsorinntekter gis helst mot barn og integrering. Vanskelig å få spons til vanlig drift. 

Sak. 32/24 

- Sponsorer som vises på hjemmeside. Her må det gjennomgås og ryddes opp. 

Sak 33/24 

- Mastekran: Express gjengen tar tak og får sertifisert kran mot minnemale kostnader. Cs. 

Kr 5 000 

Sak 34/24 

- Oppgang av premier. Ikke løst hva vi skal premiere med 
 

 

Referent 

Ole Øyvind Ingebretsen 


